
Sent: Saturday, July 2, 2022 11:23 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Готвеното премахване на билетите 

 

Господа общински съветници, 

 

 

Да ви призная честно,седем дни и седем нощи си блъсках главата,кое налага хартиените 

билети да бъдат спрени,ала не намерих отговор на този въпрос. 

Да вземем мен,например.Аз живея в Симеоново и ползвам един транспорт,за да слезна в 

града.Честно ви казвам на километър-два от нас,човек отникъде не може да си купи 

билети.Отникъде,освен от една будка за цигари! Как искате от мене да бъда изрядна 

спрямо вас,когато спрете хартиените билети?Шофьорите много често нямат билети и само 

си шушукат,че от тази работа те не печелят почти нищо. Изглежда сте забравили старото 

икономическо правило,че колкото по-малко стимули създаваш на продавача,толкова по 

малко хабер си дава той. 

Искате да ми извиете ръцете,да си изкарам банкова карта,за да плащам по петнайсет-

двайсет лева на месец такси поддържане на банките?Тази няма да стане! Предпочитам тези 

пари да ги дам за колело.Щом ни спирате билетите всички ще са качим колелета и ще 

забравим за градския транспорт. 

 

Бояна Кирова 
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